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Verslag van de MR-vergadering 
 op ’t Padland woensdag 28 september 2022 

 

Aanwezig: Sandra, Renee, Marjolein, Fenna 

         Via Teams: Ingrid van Heezen, Geertje, Sanne 

 

Agenda: 

1. Welkom 

20:05 opent Sandra de vergadering. Fenna is voor het laatst, Sanne wordt het 

nieuwe MR lid namens het personeel.  

2. Nieuwe notulist  

Renee wordt de nieuwe notulist, op voorwaarde dat Fenna het nu nog een keer 

doet.  

3. Vaststellen van de agenda 

Als extra punt wordt ingebracht: bespreken van de  aanvangstijden van de vergade-

ringen.  

4. Notulen vorige MR-vergadering  

Deze worden goedgekeurd.  

5. Ingekomen post  

Er is geen ingekomen post 

6. Jaarverslag  

Het is een goed, duidelijk verslag. Sandra zet het in Parro voor de ouders. Naar 

aanleiding van het verslag mogen de ouders vragen stellen, op de volgende MR 

vergadering komen en vragen stellen kan ook.  

 



 

 

7. Mededelingen vanuit bestuur/directie  

• Voor  de volgende vergadering moet de evaluatie van schooljaar 21-22 op de 

agenda. Sandra gaat de evaluatie rondmailen.  

• Er is afgelopen jaar veel gerommel bij Present geweest. 

• De Jozefschool gaat verbouwen, de school groeit uit zijn jasje. Wij gaan niet sa-

men met de Jozefschool in een gebouw.  

• Er zijn veel ouders met een krappe beurs, de ervaring is dat ouders dit niet aan-

geven, terwijl wij ze als school graag willen helpen met brood, fruit enz. Vanuit 

de MR komen er een paar voorstellen: Misschien kan de gemeente elk gezin 

een bijdrage geven, dan kunnen in elk geval alle kinderen mee op schoolreis. 

Een ander idee is om de kerk aan te schrijven. We hebben al jaren een Sinter-

klaasactie vanuit school. Het probleem blijft: Wie heeft het echt nodig. We gaan 

kijken of we signalen kunnen opvangen van ouders die erg krap zitten. Verder 

moeten we het niet te groot maken. Uiteindelijk is er nog het idee om een af-

pak/wegzet tafel op te zetten. Ouders kunnen er dingen opzetten (eten, toiletarti-

kelen) en andere ouders kunnen pakken wat ze nodig hebben. 

• Ingrid moet 24 oktober weer geopereerd worden.  

8. Pannaveld > Bewonersavond 4 oktober  

Marjolein is er, Geertje weet het nog niet, het observatieteam komt (Ron Mol en/of 

Dennis Vlietstra), meester Luuk en vanuit de ouderraad komen er ook enkele men-

sen. De situatie rondom het Pannaveld is volledig geëscaleerd. Het voorstel is om 

op papier te zetten dat wij er onder protest zijn. We keuren de manier van communi-

ceren af. Ingrid gaat een voorzet maken voor een brief. 10 oktober is er een ronde 

tafel gesprek. Van elke fractie zijn er leden, men mag dan vragen stellen. Het is een 

soort voorbereiding op de raadsvergadering. Tijdens de raadsvergadering van 24 

oktober wordt er een beslissing genomen.  

9. Nieuwe data voor de MR vergaderingen 

Data voor de vergaderingen van schooljaar 2022-2023: 

Donderdag 24-11 

Donderdag 26-1 

Donderdag 30-3 

Donderdag 1-6 

Alle vergaderingen beginnen om 19:30. 

10. Rondvraag 

• Renee complimenteert Fenna. Na het overlijden van de vader van Beau in de 

zomervakantie is zij een dagje met Beau uit geweest.  



 

 

• Geertje vraagt zich af of Snappet een goede manier is om de kinderen gemoti-

veerd aan het werk te krijgen. Het niveau van Snappet wordt aangepast aan de 

prestaties van de kinderen. De resultaten van de kinderen schijnen niet vooruit 

te gaan. Wij geven aan dat ’t Padland al lang gestopt  is met Snappet.  

• Sanne: welkom in de MR 

• Ingrid bedankt Fenna voor haar inzet de afgelopen jaren. 

11. Sluiting 

Rond 21:30 sluit Sandra de vergadering.  

 

  


